
شـورای نگهبـان بـه طـرح مـانع
زدایی از توسعه صنعت برق ایراد

گرفت
بـه گـزارش صـدای تجـارت، هـادی طحـان نظیـف در صـفحه شخصـی خـود
نوشت: “طرح مانع زدایی از توسعه صنعت برق در چهار جلسه شورای

نگهبان بررسی شد.

با توجه به بررسی های انجام شده نسبت به برخی از موارد این طرح،
ابهامات و اشکالاتی در این شورا وجود داشت.

سخنگوی شورای نگهبان در ادامه اظهار امیدواری کرد که رفع این
ابهامات و ایرادات از سوی مجلس محترم، به کاهش مشکلات این حوزه و

توسعه صنعت برق بیانجامد”.
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